
 

Socialdemokraterna i Nacka kommunfullmäktige 

De hygieniska förhållandena i köken i kommunens skolor 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Under hösten har miljöenheten stängt köket i Duvnäs skola och utfärdat förelägganden när det 
gäller köken vid Skuru skola och Sigfridsborgsskolan. Skälet är att köken inte uppfyller 
fysiska hygieniska krav. 

Det är självklart otillfredsställande att våra skolbarn serveras mat från kök som inte uppfyller 
basala hygieniska krav – och som dessutom inte har gjort det på länge. 

Jag har tre frågor till dig ordförande i kommunstyrelsens verksamhetsutskott: 

• Hur vanligt är det att köken i våra skolor är så dåligt underhållna att de riskerar att stängas 
av hygieniska skäl? 

• Har du säkerställt att det inte finns motsvarande brister i annan kommunal verksamhet, som 
förskolor, äldreboenden och särskilda boenden? 

Nacka den 10 oktober 2013 
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